
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného 

dne 26.11. 2020 od 17.00 hodin v zasedací síni OÚ v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta Miloslav,  

Ing. Sternberg Jiří, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: Šesták Václav 

Ověřovatelé zápisu: Bc. Janata Michal, Půta Miloslav   

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 
 

Program: 

Starosta požádal o doplnění programu o tyto body: 5. Zvýšení poplatku za svoz komunálního 

odpadu + schválení obecně závazné vyhlášky       

6. Schválení návrhu na vyřazení majetku z evidence ZŠ a MŠ Postupice  

 

1. Rozpočtové úpravy č.4/2020 

2. Schválení Plánu společných zařízení v k.ú. Pozov 

3. Schválení podání žádosti o dotaci na obnovu povrchů místní komunikace Chudláz - Kopaniny 

4. Inventarizace majetku obce k 31.12.2020 

5. Schválení zvýšení poplatku za svoz komunálního odpadu + schválení obecně závazné 

vyhlášky  

6. Schválení návrhu na vyřazení majetku z evidence ZŠ a MŠ Postupice  

7. Různé  

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 4/2020 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou (jednotlivá 

rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje Plán společných zařízení v k. ú. Pozov pro komplexní pozemkové úpravy v Pozově.  

Hlasování: 8 – 0 - 0 

 

 

K bodu 3: 

ZO schvaluje podání žádosti o dotaci na obnovu povrchu místní komunikace Chudláz - Kopaniny 

v dotačním programu MMR –DT 117d8210A Podpora obnovy a rozvoje venkova na rok 2021. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 



K bodu 4: 

ZO schvaluje Směrnici k provedení inventarizace majetku obce k 31. 12. 2020 a bere na vědomí 

Plán inventur. 

Hlasování: 8 – 0 –0 

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje navýšení poplatku za svoz komunálního odpadu o 200,- Kč/rok včetně DPH a Obecně 

závaznou vyhlášku č. 1/2020 o poplatku za komunální odpad s účinností od 1.1.2021.  

Hlasování: 8 – 0 - 0 

 

K bodu 6: 

ZO souhlasí s vyřazením nefunkčního majetku v PO ZŠ a MŠ Postupice ve výši  

DDHM operativní evidence 5.402,- Kč a DDHM ve výši 63.215,80 Kč, seznam jednotlivých  

položek je přílohou zápisu. 

Zároveň pověřuje pí. Matouškovou zástupcem obce v likvidační komisi PO. 

Hlasování: 8 – 0 - 0 

 

K bodu 7:  

ZO schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene inženýrské sítě a dohodu o 

umístění stavby č. IV-12- 6026322/VB10 mezi obcí Postupice, paní P. L. a ČEZ Distribuce a.s. 

Jednorázová úhrada činí 1.000,- Kč včetně DPH. 

Hlasování: 8 – 0 - 0 

 

       

 

 

DISKUSE:  

 

P. Vrňák – děkuje za opravu silnice v Miroslavi 

      - dotazuje se na vyčištění škarp v Miroslavi  

   starosta: bude provedeno v příštím roce 

       - upozorňuje, že nesvítí světlo u Kahounů v Pozově 

   starosta: oprava je objednaná    

J. Kahoun – dotazuje se na instalací zastávky na znamení v Nové Vsi 

starosta: zjistíme možnosti u dopravců               

                  - informuje, že v Nové Vsi nesvítí světla u zastávky 

   starosta: závada je nahlášena 

       - dotazuje se na jednosměrku v Čelivě 

starosta: v současnosti není označena, protože značka byla již podruhé 

odcizena    

M. Janata – dotazuje se na dětské hřiště v Jemništi 

   starosta: prvky jsou hotové, osadí se na jaře 

M. Půta – informuje, že u kostela je špatně seřízené čidlo VO 

   starosta: nahlásíme Elmozu, aby provedli kontrolu 

J. Malý – upozorňuje na nepořádek u kontejnerů na tříděný odpad pod Jednotou 

   starosta: zkusíme instalovat kameru 

  - informuje, že nesvítí světla v ulici Blanická 

   starosta: bylo nahlášeno Elmozu 

 

 

VEŘEJNOST:  

p. Maršíček - informuje, že do sběrného dvora jezdí s odpadem i cizí lidé  

   starosta: požádáme pana Raiskupa o kontrolu 



 

p. Šesták – informuje, že nové veřejné osvětlení u kostela je napojeno na čidlo, které bylo již u  

                   osvětlení kostela 

p. Pěkný – upozorňuje na stav skládky BIO odpadu za hřbitovem, lidé neukládají jednotlivé druhy 

                  BIO odpadu na místa k tomu určená 

    

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č. 5/2020. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,00 hodin. 


